	To American Embassy in Moscow, Russia
Novinskiy Bulvar 19/23
Moscow 121099
August 10, 2014
To whom it may concern
My name is Nicholas White, and I reside at 1234 56th Street, New York, NY 52569. I am a United States citizen.
I am requesting that you issue a tourist (B-2) visa to my friend Andrew Ivanov (born in 1978, lives str. Lenina, 12, Apt 34, Moscow, 123456, Russia), in order to allow him to visit with me in the United States. We have been friends for the past 3 years and I would like him to visit me this summer
Pavel will be visiting with me from October 5st 2014 to November 5st 2014. This will be a great time because we will both be off work at this time. During her stay in the United States, he will stay with me at my home at the address stated above.
I will be responsible for all of him accommodation expenses while he is in the United States. Upon the termination of visit, he will return to Russia, Moscow.
Andrew will be presenting this letter to you, together with other evidence to establish his close ties with Russia, and to assure you that he will return prior to the expiration of his stay in the United States.
Your kind consideration to this request will be greatly appreciated.
Yours Truly,
<Signature>
Nicholas White
1234 56th Street, New York, NY 52569
1-123-456-789
email: nikоlas#mymail.com


[ перевод на русский язык ]
	В посольство США в Москве, Россия
Новинский бульвар, 19/23
121099, Москва
10 августа 2014
Тому, кого это может касаться
Меня зовут Николас Вайт, и я живу в 1234 56-я улица, Нью-Йорк, NY 12569. Я гражданин Соединенных Штатов.
Я прошу, чтобы вы выдали туристическую визу (В-2) моему другу Андрею Иванову (родился в 1978 году, живет ул. Ленина, 12, кв 34, Москва, 123456, Россия), для того, чтобы позволить ему посетить меня в Соединенных Штатах. Мы были друзьями в течение последних 3 лет, и я хотел бы, чтобы он приехал ко мне в гости этим летом
Павел посетит меня с 5 октября 2014 по 5 ноября 2014 года. Это будет удачное время, потому что мы оба будем в отпуске в это время. Во время своего пребывания в Соединенных Штатах он остановится у меня, в моем доме по адресу, указанному выше.
Я буду отвечать за все его расходы на проживание, пока он находится в США. По окончании визита, он вернется в Россию, Москву.
Андрей предоставит Вам это письмо вместе с другими доказательствами для установления его тесных связей с Россией, и заверит Вас, что он вернется туда до истечения срока своего пребывания в Соединенных Штатах.
Ваше любезное внимание на данный запрос будет принято с благодарностью.
С уважением,
<Подпись>
Николас Вайт
1234 56-я улица, Нью-Йорк, Нью-Йорк 52569
1-123-456-789
email: nikоlas#mymail.com



